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Proces – verbal 
încheiat azi 29.04.2024  cu ocazia şedinţei ordinare  

a  Consiliului  local  Icoana 
 
 
 

 La şedinţă participă un numar de 10 consilieri locali.  Lipseste d-ul Perieteanu Gheorghe . 
           D-ul secretar general Nicolaita Viorel citeste procesul-verbal al sedintei anterioare .  

Supus la vot, procesul-verbal al sedintei anterioare se aproba in unanimitate .  
Se trece la alegerea noului presedinte de sedinta . 
D-ul Miu Valentin il propune pe d-ul Popa Liviu, se inregistreaza 5 voturi pentru si 5 abtineri. 
D-ul Mihai Nelu il propune pe d-ul Daracila Ioan, se inregistreaza 5 voturi pentru si 5 abtineri. 
D-ul Mihai Nelu il propune pe d-ul Tudor Nicușor, propunere aprobata cu 6 voturi pentru si 4 

abtineri, astfel fiind adoptata hotararea nr. 11 . 
D-ul presedinte Tudor Nicusor citeste ordinea de zi : 
1.  Proiect de hotărâre cu privire la alegerea preşedintelui de şedinţă 
2. Proiect de hotărâre cu privire la indexarea  impozitelor şi taxelor  locale pentru anul fiscal  2025  

              3.     Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului de execuţie bugetară pentru trimestrul I  al  
anului 2024 
             4.     Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului anual de executie a bugetului local  aferent 
anului 2023 
            5.     Proiect de hotărâre cu privire la validarea modificarii bugetului local efectuata  prin dispozitia  
ordonatorului principal de credite  
             6.     Proiect de hotărâre cu privire la trecerea din domeniul public in domeniul privat a imobilelor 
C1 – CLADIRE  SCOALA VECHE FLORU, C2- ANEXA SCOALA FLORU MAGAZIE LEMNE, număr 
cadastral 50454-C1,  50454-C2, proprietate publică a comunei Icoana, situate în sat Floru, comuna Icoana, 
județul Olt si aprobarea demolării acestora 
             7.     Proiect de hotărâre cu privire la trecerea din domeniul public in domeniul privat a imobilului 
PUNCT SANITAR   URSOAIA  si aprobarea demolării acestuia 
            8.     Proiect de hotărâre cu privire la aprobare PAAR  
            9.     Proiect de hotărâre cu privire la  darea in administrarea Scolii Gimnaziale Icoana a imobilelor 
(constructii si  terenuri aferente), proprietate publica a Comunei Icoana, in care isi desfasoara activitatea 
          10.     Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea continuarii activitatii Serviciului de alimentare cu apa 
al comunei Icoana  in actuala forma juridica 
         11.   Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Studiului de oportunitate privind închirierea pajistilor 
proprietate privată  a comunei Icoana, Caietului de sarcini si Documentatiei de atribuire privind inchirierea 
pajistilor      
          12 .     Întrebări, interpelări, petiţii . 

Se supune la vot ordinea de zi mentionata in convocatorul nr.  882/23.04.2024, se aproba cu 
unanimitate de voturi . 

D-ul presedinte Tudor Nicușor da citire pct. 2 de pe ordinea de zi : 
2. Proiect de hotărâre cu privire la indexarea  impozitelor şi taxelor  locale pentru anul fiscal  

2025  
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D-ul Matei Florin – este vorba de indexarea anuala cu rata inflatiei 
D-ul Miu Valentin – e la nivel national indexarea ? 
- eu propun sa nu fim de acord cu aceasta indexare, nu avem infrastructura 
D-na primar – nu avem calitatea sa nu aprobam ce e prevazut in lege, vrem nu vrem, asta e legea 

pentru toata tara 
D-ul Miu Valentin – suntem obligati sa votam cu da ? 
- eu am o problema cu standardele de viata din Icoana 
D-na primar – noi luam aminte doar 
D-na Toma Cristina – consilier superior – se aplica indicele de inflatie conform art. 491 din Codul 

fiscal 
- am scris cadrul legal in raport si toate detaliile 
D-na primar – daca nu se aproba indexarea, se vor stabili la nivel maxim impozitele si taxele 
D-ul Miu Florea – Ursoaia si Floru platesc la fel pe zone, insa difera conditiile 
D-na primar – sunt stabilite zonele acum mult timp, dupa asfaltare DC98, se vor revolta ceilalti 
Supus la vot, punctul 2 de pe ordinea de zi,  se aproba cu 8 voturi pentru, 1 abtinere (d-ul Popescu 

Constantin) si  vot impotriva (d-ul Miu Valentin), astfel fiind adoptata hotararea nr. 12   . 
            D-ul presedinte Tudor Nicușor citeste pct. 3 de pe ordinea de zi : 
              3.     Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului de execuţie bugetară pentru trimestrul I  al  
anului 2024 

D-na primar – obligatoriu trebuie aprobat contul de executie bugetara pentru trimestrul I al anului 
2024 

D-ul Matei Florin – ati avut acel raport din Forexebug cu incasarile si cheltuielile, inclusiv Scoala 
Icoana si Serviciul de alimentare cu apa 

Da citire veniturilor din executia bugetara a trim. I 2024 si citeste procentual nivelul incasarilor fata 
de nivelurile previzionate . In continuare da citire cheltuielilor din executia bugetara a trim. I 2024 . 

D-ul Miu Valentin – vad ca impozitele s-au incasat in procent mai mare, salariatii si-au facut 
exemplar treaba, unde sunt realizarile ? 

D-na primar – au fost de la oftalmologie prin sat, trebuia sa mergeti la control daca nu vedeti bine 
- pe drumurile secundare am bagat tractorul nostru 
- plati s-au facut la DC98 pentru ce s-a facut in toamna 
 Supus la vot, punctul 3 de pe ordinea de zi, se aproba cu 9 voturi pentru si 1 abtinere (d-ul Miu 

Valentin), astfel fiind adoptata hotararea nr. 13   . 
            D-ul presedinte Tudor Nicușor citeste pct. 4 de pe ordinea de zi : 
          4.     Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea contului anual de executie a bugetului local  aferent 
anului 2023 
          D-na primar – se discuta in afara punctelor de pe ordinea de zi d-le presedinte 
          D-ul presedinte Tudor Nicusor – il voi chema la ordine pe cel care deranjeaza bunul mers al sedintei 
          D-ul Matei Florin – este inclusa si luna decembrie 2023 fata de exectia bugetara a trim. IV 2023 pe 
care am aprobat-o 

- da citire incasarilor si platilor din luna dec. 2023 
         D-ul Miu Florea – sumele pentru carti funciare s-au cheltuit in 2023 ? 
          D-ul Matei Florin – avem prin finantare nationala 29964,01 lei 

-din bugetul local a fost platita o suma in jur de 10 mii lei si ceva 
D-na primar – nu se mai pot face titluri de proprietate fara CF 
D-ul Miu Valentin – fondul de rulment se vede ? 
D-ul Matei Florin – nu se vad pentru ca se face transfer prin Trezorerie, varsaminte din sectiune de 

dezvoltare 
- 785000 lei a fost la sfarsitul anului 2023 
- - la 31.03. au fost folositi 36865,05 lei 
D-ul Miu Valentin – cum se numeste firma dirigintelui de santier ? 
D-na primar – va depasiti atributiile 
D-ul contabil – Tudor Hos este firma dirigintelui de santier 
D-ul viceprimar – are sediul la Londra 
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Supus la vot, punctul 4 de pe ordinea de zi, se aproba cu 9 voturi pentru si 1 abtinere (d-ul Miu 

Valentin), astfel fiind adoptata hotararea nr. 14   . 
            D-ul presedinte Tudor Nicușor citeste pct. 5 de pe ordinea de zi : 
  5.     Proiect de hotărâre cu privire la validarea modificarii bugetului local efectuata  prin dispozitia  
ordonatorului principal de credite  
 D-ul Matei Florin – in martie am primit banii pentru dotari, s-a rectificat bugetul cu 211000 lei prin 
dispozitia primarului, au avut destinatie exacta 

Supus la vot, punctul 5 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi astfel fiind adoptata 
hotararea nr. 15  . 

D-ul presedinte Tudor Nicușor citeste pct. 6 de pe ordinea de zi : 
             6.     Proiect de hotărâre cu privire la trecerea din domeniul public in domeniul privat a imobilelor 
C1 – CLADIRE  SCOALA VECHE FLORU, C2- ANEXA SCOALA FLORU MAGAZIE LEMNE, număr 
cadastral 50454-C1,  50454-C2, proprietate publică a comunei Icoana, situate în sat Floru, comuna Icoana, 
județul Olt si aprobarea demolării acestora 

D-na primar – magazia de lemne nu mai are utilitate, o demolam 
Supus la vot, punctul 6 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi astfel fiind adoptata 

hotararea nr. 16  . 
 D-ul presedinte Tudor Nicușor citeste pct. 7 de pe ordinea de zi : 

             7.     Proiect de hotărâre cu privire la trecerea din domeniul public in domeniul privat a imobilului 
PUNCT SANITAR   URSOAIA  si aprobarea demolării acestuia 

D-na primar – e acelasi lucru si cu acest fost Punct sanitar, este degradat, s-au daramat zidurile 
- va fi acolo un loc de recreere, foisor, tui 
-  se vorbea ca ar fi bine sa se faca clubul pensionarilor, e teren putin, nu se preteaza la asa ceva 
D-ul Miu Valentin – persoanele in varsta din satul Ursoaia cum se pot deplasa la Dispensarul Icoana, 

d-le viceprimar? 
 D-ul viceprimar – cetatenii care au solicitat, i-am sprijinit cu deplasarea 
 D-na primar – Punctul sanitar n-a fost conform, de aceea n-a functionat, nici nu mai exista notiunea 

de Punct sanitar , Dispensarul Icoana este cum prevede legea 
      D-ul Miu Valentin – de ce ati abandonat batranii din satul Ursoaia si din comuna Icoana d-na 

primar? 
D-na primar – clinica faceam acolo.....vorbiti aiurea 

            Supus la vot, punctul 7 de pe ordinea de zi, se aproba cu 9 voturi pentru si 1 vot impotriva (d-ul Miu 
Valentin, care spune ca era o cladire istorica), astfel fiind adoptata hotararea nr. 17 . 

D-ul presedinte Tudor Nicușor citeste pct. 8 de pe ordinea de zi : 
            8.     Proiect de hotărâre cu privire la aprobare PAAR  

 D-na primar – este PAAR intocmit de d-na Perieteanu Mariana 
Supus la vot, punctul 8 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi astfel fiind adoptata  

hotararea nr. 18  . 
 D-ul presedinte Tudor Nicușor citeste pct. 9 de pe ordinea de zi : 

            9.     Proiect de hotărâre cu privire la  darea in administrarea Scolii Gimnaziale Icoana a imobilelor 
(constructii si  terenuri aferente), proprietate publica a Comunei Icoana, in care isi desfasoara activitatea 

D-na primar – Camera de conturi a recomandat sa le dam in administrare scolii 
D-ul Matei Florin – consilier superior – Scoala Gimnaziala Icoana  foloseste cladirile, terenurile, fara 

un protocol de predare-primire 
- se face un protocol cu titlu gratuit, este de zeci de ani aceasta situatie 
D-ul Miu Florea – si sa poata fi tras cineva la raspundere 
D-na primar – 11 proiecte cu scolile s-au implementat de cand sunt primar 
Supus la vot, punctul 9 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi astfel fiind adoptata  

hotararea nr. 19  . 
D-ul presedinte Tudor Nicușor citeste pct. 10 de pe ordinea de zi : 

          10.     Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea continuarii activitatii Serviciului de alimentare cu apa 
al comunei Icoana  in actuala forma juridica 
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D-na primar – Serviciul de alimentare cu apa ar fi trebuit dat la o companie de apa, cu pretul de 
rigoare 

- acum au modificat legislatia si o putem pastra, pe viitor se va umbla si la pret 
D-ul Matei Florin – nu specifica un termen sa o predam in legislatie, o putem pastra in actuala forma 

juridica 
Supus la vot, punctul 10 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi astfel fiind adoptata  

hotararea nr. 20  . 
D-ul presedinte Tudor Nicușor citeste pct. 11 de pe ordinea de zi : 

         11.   Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Studiului de oportunitate privind închirierea pajistilor 
proprietate privată  a comunei Icoana, Caietului de sarcini si Documentatiei de atribuire privind inchirierea 
pajistilor      

D-na primar – pentru calculul suprafetei de pajiste pe cap de animal trebuie facute niste calcule 
- avem efectivele de animale 
- vor mai fi solicitari de pajisti, efectivul de taurine a scazut, a crescut la oi si capre 
Supus la vot, punctul 11 de pe ordinea de zi, se aproba cu unanimitate de voturi astfel fiind adoptata  

hotararea nr. 21  . 
D-ul presedinte Tudor Nicușor citeste pct. 12 de pe ordinea de zi : 

          12 .     Întrebări, interpelări, petiţii . 
 D-ul Miu Florea – asfaltul la Ursoaia cand este gata ? 
 D-na primar – avem contract, lucrarea merge, se fac plombe acum, vom avea si primul strat de asfalt 
in scurt timp 

- s-au montat etrieri in zonele cu panta, sa sustina terenul 
D-ul Miu Valentin – sunteti multumita de santuri ? 
D-na primar – a fost materialul prea moale, ce nu corespunde se demoleaza si se vor reface, la 

Cernea sunt in regula 
Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal .   
 
 
 
 

            Preşedinte ,                    Întocmit , 
          Tudor Nicușor                                                      Secretar general    
                                                                                             Nicolăiţă  Viorel 


